
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 533 

 

На 28 май 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне на условията и 

реда за видеонаблюдението в реално време и видеозаснемане след 

обявяване края на изборния ден в секционните избирателни комисии 

при преброяването на гласовете и съставянето на протокола при 

произвеждане на изборите на 9 юни 2024 г. 

Докладчик: Емил Войнов.  

2. Проекти на решения относно промени в състави на РИК и 

ОИК. 

Докладчик: Йорданка Ганчева. 

3. Доклади по административни преписки. 

Докладчици: Емил Войнов, Росица Матева, 

Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч 

Солакова, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова, 

Силвия Стойчева, Гергана Стоянова, 

Цветанка Георгиева, Красимир Ципов, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев. 

 

4. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

Докладчици: Димитър Димитров, Росица 

Матева и Красимир Ципов. 

5. Медийни пакети. 

Докладчик: Димитър Димитров.  
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6. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици: Гергана Стоянова и Цветанка 

Георгиева. 

7. Проект на решение относно условията и реда за участие на 

представители на партии, коалиции и инициативни комитети в 

изборите на 9 юни 2024 г. 

Докладчик: Любомир Георгиев. 

8. Проекти на решения относно регистрация на анкетьори. 

Докладчици: Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов. 

9. Проект на решение относно регистрация на международни 

наблюдатели в изборите на 9 юни 2024 . 

   Докладва: Йорданка Ганчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Йорданка Ганчева, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Гергана Стоянова, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 14,55 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател на 

Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум.  

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Георги 

Баханов. 
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На днешното заседание на Централната избирателна комисия 

присъства по тяхна молба господин Олексей Личковак – изборен 

анализатор, регистриран като наблюдател в изборите на 9 юни 

2024 г. и неговият асистент – господин Ивайло Цонев.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно определяне на условията и 

реда за видеонаблюдението в реално време и видеозаснемане след 

обявяване края на изборния ден в секционните избирателни комисии 

при преброяването на гласовете и съставянето на протокола при 

произвеждане на изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик: Емил 

Войнов. 

2. Проекти на решения относно промени в състави на РИК и 

ОИК. Докладчик: Йорданка Ганчева. 

3. Доклади по административни преписки. Докладчици: Емил 

Войнов, Росица Матева, Димитър Димитров, Цветозар Томов, 

Севинч Солакова, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова, Силвия 

Стойчева, Гергана Стоянова, Цветанка Георгиева, Красимир Ципов, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев. 

4.  Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчици: Димитър 

Димитров, Росица Матева и Красимир Ципов. 

5. Медийни пакети. Докладчик: Димитър Димитров.  

6. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици: Гергана Стоянова и Цветанка Георгиева. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да ме включите като точка: „Проект 

на решение относно условията и реда за участие на представители на 

партии, коалиции и инициативни комитети в изборите на 9 юни 

2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви това 

да бъде точка седма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да включим нова точка в 

дневния ред: „Проекти на решения относно регистрация на 

анкетьори от Агенция „Галъп Интернешънъл болкан“, които ще 

извършват проучване „на изхода“ (exit-poll), в изборния ден. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам, това да 

бъде точка осма и да бъде: „Проекти на решения относно 

регистрация на анкетьори“, тъй като мисля, че и господин Томов 

има доклад. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Моля да ме включите в точка четвърта: 

„Доклади по дела, жалби и сигнали“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добавям Ви в точка 

четвърта. 

Други колеги имат ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване на така предложения дневен ред с 

така направените допълнения. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

 

Колеги, започваме с доклада по точка втора: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА РИК И ОИК. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-09-

294 от 27 май 2024 г. е постъпило предложение от представляващия 

Партия ВЪЗРАЖДАНЕ, като се предлага на мястото на назначения с 

наше решение член на ОИК – Стара Загора, а именно – госпожа 

Любомира Недялкова Райкова, да бъде назначена госпожа Живка 

Генчева Чертоянова с оглед постъпило заявление от госпожа 

Любомира Недялкова Райкова, че желае да бъде освободена от 

длъжността член на общинска избирателна комисия в ОИК – Стара 
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Загора, област Стара Загора, за предстоящите избори. Преписката е 

окомплектована с необходимите документи: декларация и копие на 

диплома, с които Централната избирателна комисия разполага. С 

оглед на това, че предложеното лице вече е било член на общинската 

избирателна комисия, предлагам проект на решение, с който да 

освободим като член на ОИК – Стара Загора, област Стара Загора, 

Любомира Недялкова Райкова, със съответното ЕГН, и да назначим 

за член на ОИК – Стара Загора, Живка Генчева Чертоянова със 

съответното ЕГН, като на новоназначения член да се издаде и 

удостоверение. 

Това е проектът на решение с проектен № 5051. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение с проектен № 5051. Няма. 

Моля, режим на гласуване на така представения проект. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

Решението е № 3373-МИ/28.05.2024 г. 

 

Преминаваме към точка първа:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

УСЛОВИЯТА И РЕДА ЗА ВИДЕОНАБЛЮДЕНИЕТО В РЕАЛНО 

ВРЕМЕ И ВИДЕОЗАСНЕМАНЕ СЛЕД ОБЯВЯВАНЕ КРАЯ НА 

ИЗБОРНИЯ ДЕН В СЕКЦИОННИТЕ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ 

ПРИ ПРЕБРОЯВАНЕТО НА ГЛАСОВЕТЕ И СЪСТАВЯНЕТО НА 

ПРОТОКОЛА ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 

2024 Г. ДОКЛАДЧИК: ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ.  

Господин Войнов, имате ли готовност в точка първа? 

Заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, докладвам проект на 

решение относно определяне на условията и реда за 
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видеонаблюдението в реално време и видеозаснемане след 

обявяване края на изборния ден в секционните избирателни комисии 

при преброяването на гласовете и съставянето на протокола при 

произвеждане на изборите на 9 юни 2024 г.  

Това решение се приема на основание чл. 57, ал. 1, т. 34 от 

Изборния кодекс. Решението до голяма степен е аналогично с 

решението за изборите на 29 октомври 2023 г. Разликите са в начина 

на предаване на устройствата за видеонаблюдение от секционните 

избирателни комисии на районните избирателни комисии и след 

това от районните избирателни комисии на „Информационно 

обслужване“ АД. Начинът е съобразен с решението ни за опаковане 

и с приетите Методически указания.  

Предлагам, ако няма забележки, да приемем така 

предложения проект за решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по проекта на решение с проектен № 5053?  

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да добавим и изключенията извън 

страната. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Да, приемам бележката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение има ли изказвания или предложения? Няма. 

Колеги, в точка осма от проекта на решение не знам дали да 

добавим и мястото, където ще се предават устройствата, за да има 

яснота? Записали сме само „Информационно обслужване“ АД, но 

все пак – град София, да се запише и адресът, тъй като районните 

избирателни комисии, които ще пристигат от цялата страна, да могат 

да са наясно още с приемането на решението. 

Аз ви предлагам може би малко по-подробна да е тази точка 

осем – че първо трябва да предадат в Централната избирателна 

комисия протоколите с резултатите от гласуването на територията 

на района, след което предават устройствата в „Информационно 

обслужване“ АД. В този смисъл да бъде, за да може по-бързо да 



7 

пристигнат при нас протоколите с оглед тяхното обработване. 

В точка осма да запишем и такъв текст за последователността 

на предаването – първо на протоколите в Централната избирателна 

комисия и след това да отидат в „Информационно обслужване“ АД, 

за да предадат устройствата за видеонаблюдение. В този смисъл 

предлагам да се допълни точка осем. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам в точка осем: „след 

предаването в Централната избирателна комисия на книжата и 

материали по чл. 296“ и текстът продължава. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам в точка осем да отпадне, че 

приемо-предавателния протокол, който ще бъде подписан от 

„Информационно обслужване“ АД, се подписва и от Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

осем може да бъде, че екземпляр от протокола се предава на 

Централната избирателна комисия. 

Районната избирателна комисия и „Информационно 

обслужване“ АД подписват протокол, че е предадено устройството 

за видеонаблюдение и после екземпляр от всички тези протоколи се 

предава на Централната избирателна комисия и ги приобщаваме към 

документацията на съответната РИК. 

Колеги, други предложения има ли по този проект на 

решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3374-ЕП/НС/28.05.2024 г. 
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Колеги, продължаваме с трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от ДАНС с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-648/2 от 27 май 2024 г. С 

него ни уведомяват, че са извършили проверка по наше искане на 

едно лице и за него не е установена информация, даваща основание 

за отрицателно становище. Ние имаме вече аналогично писмо и от 

МВР, поради което предлагам да изпратим писмо до ГД 

„Жандармерия“ с указание да се пусне лицето в склада. Проектът на 

писмо е в моята папка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по писмото 

с проектен № 10266 има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – 1 (Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Маньо Манев с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-656 от 22 май 2024 г. Той ни 

обръща внимание за допусната техническа грешка в Методическите 

указания относно действията по активиране на машината за 

гласуване. Действително е допусната техническа грешка, поради 

което предлагам да изпратим писмо до всички областни управители 

и всички районни избирателни комисии, с което да им изпратим 

верния текст и да им укажем да го предоставят по всички секционни 

избирателни комисии. Проектът на писмо е в моята папка с проектен 

№ 10262. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на писмо с проектен № 10262. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 ( Гергана Стоянова, 
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Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим аналогично 

писмо и до МВнР за секционните избирателни комисии извън 

страната, като също в последния абзац ще бъде записано в 

предизборния ден. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142-60 – във вчерашна 

моя папка. То е в отговор на нашето указания за преработка на 

листовката за членове на СИК. От „Сиела Норма“ АД са изпълнили 

точно указания и затова предлагам да одобрим листовката и да ги 

уведомим за това с писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението.  

Ако няма предложения, моля, режим на гласуване, като, 

разбира се, в писмото се посочи, че трябва да бъдат коригирани и 

отстранени правописните грешки. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 
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„ЕнЕрДжи Сорс“ ООД с вх. № ЦИК-15-169 от 28 май 2024 г. С него 

ни уведомяват за променена разплащателна сметка. Това се е 

наложило, тъй като тяхната сметка е била в „Райфайзенбанк“, а 

„Райфайзенбанк“ България вече не съществува поради закупуването 

ѝ от ОББ. Изпращат ни новата си сметка и молят записаната сметка 

в договора също да бъде променена.  

В тази връзка връщам на доклад докладната записка с 

вх. № ЦИК-25-81 от 27 май 2024 г. относно фактурата на 

„ЕннЕрДжи Сорс“ ООД за месец април, тъй като въпросът с 

банковата сметка е изяснен, фактурата отговаря на всички 

изисквания, изготвен е и контролен лист и предлагам да вземем 

решение за одобряване на разхода и плащане на стойността по 

фактура.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – (Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпил е доклад от IT 

експерта към Централната избирателна комисия            З.           М. с 

вх. № ЕПНС 21-740-3 от 27 май 2024 г. Той е във връзка с 

поставената му задача да размножи и предаде на „Сиела Норма“ АД 

80 (осемдесет) броя инсталационни флашпамети. Информира ни, че 

след технически проблем е успял от втория път да направи 80 копия. 

Към доклада е приложен приемо-предавателен протокол, с който са 

предадени 80 флашпамети на „Сиела Норма“ АД, като са описани 

техните серийни номера. 

В тази връзка докладвам още три приемо-предавателни 

протокола между Централната избирателна комисия и                 З.          

М.             с вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-740, № ЕП/НС-21-740/1 и № 
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ЕП/НС-21-740/2, с които е предаден 1 брой USB флаш памет. 

Докладвам ги за сведение. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-04-730/1 от 27 май 2024 г. С него ни уведомяват, че са 

създали необходимата организация за внасянето в склада на 

1225 смарткарти и 9602 акумулаторни батерии в склада на „Карго-

партнер“ ЕООД. Докладвам това за сведение. 

В тази връзка докладвам и два приемо-предавателни 

протокола с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-757 „ЕнЕрДжи Сорс“ ООД е 

предал на Централната избирателна комисия 9602  броя батерии, а с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-756 Централната избирателна комисия е 

предала на „Сиела Норма“ АД 9602 батерии и 6442 флаш памети. 

Докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: За развитието на процеса. „Сиела Норма“ 

АД твърдяха, че има някакви дефектни смарткарти. Ние им бяхме 

казали да дойдат тук. Дошли ли са тук? 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Тук са. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Това е добре. Питам си. Гледам си 

процеса. Добре. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам ви още два приемо-

предавателни с вх. № ЕП/НС-15-647/3 от 27 май 2024 г. и 15-647/4 от 

27 май 2024 г. С единия „Информационно обслужване“ АД ни е 

предала 2031 комплекта смарткарти за избирателните секции в 

страната и така вече са ни предадени смарткартите за всичките 9346 

избирателни секции в страната. С другия приемо-предавателен 

протокол са ни върнати: 59 броя смарткарти с лош външен вид, 

59 броя смарткарти с нарушена работоспособност на чипа и 

20 карти, които сме предали за резерв. Докладвам ви ги за сведение.  

В тази връзка предлагам да изпратим три писма: първото е до 

„Сиела Норма“ АД, с което да ги уведомим, че утре ще им предадем 

в склада 13040 броя флашпамети и 9346  комплекта смарткарти. 



12 

Второто писмо е до ГД „Жандармерия“ да допуснат 

внасянето на тези флашпамети и флашкарти, както и да допуснат в 

склада служителите на Централната избирателна комисия Делчо 

Зимбилов и Асен Асенов. 

Третото писмо е до Народното събрание с молба да ни 

осигурят транспорт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с предаването на смарткартите на изпълнителя на дейностите за 

машинно гласуване има ли други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, само да допълня доклада си по 

току-що гласуваното писмо – със смарткартите ще бъдат предадени 

и два диска, които са в комплект със смарткартите и един запечатан 

плик с парола за декриптиране и също така приемо-предавателните 

протоколи, които ще бъдат изготвени ще бъдат подписани от 

двамата представители на Централната избирателна комисия – 

Зимбилов и Асенов.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка с вчера 

изпратено писмо до „Информационно обслужване“ АД ви докладвам 

две писма. С вх. № ЦИК-МИ-15-295/1 от 27 май 2024 г. ни 

изпратиха поисканата информация с данните за кандидатите, 

регистрирани за участие в новите избори на 23 юни 2024 г. Тъй като 

се оказа, че някои от кандидатите са изписани по няколко пъти в 

системата, поискахме да бъде отстранена тази грешка и с писмо 

№ МИ-15-295/2 е изпратена оригиналната информация за всички 
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регистрирани в новите местни избори кандидати с изключение на 

кандидатите на ОИК – Дулово, които не са ги въвели в системата. 

С вх. № ЦИК-МИ-11-269 от 27 май ОИК – Дулово, изпрати 

регистрираните от тях кандидати за кмет на кметство, така че тази 

информация е приобщена във файла с останалите кандидати и с 

писмо изх. № ЦИК-МИ-20-300 от 28 май 2024 г. данните с 

регистрираните кандидати в новите избори за общински съветници и 

кметове на 23 юни 2024 г. е изпратена на ГД ГРАО за проверка дали 

кандидатите отговарят на изискванията по т. 1 от Решение № 2461-

МИ от 18 септември на Централната избирателна комисия. Очакваме 

отговор от ГД ГРАО, но моля за последващо одобрение 

изпращането на писмото на ГД ГРАО, което се намира във вътрешна 

мрежа в папка с моите инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № НС-15-169/1 в отговор на 

наше писмо, с което ни уведомяват, че регистрацията на кандидата, 

заличен с решение на РИК – 26, от НИЕ ГРАЖДАНИТЕ, е отразено 

в системата … . 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № НС-10-170 от 27 май 

2024 г. от РИК – Търговище, с което ни се изпраща Решение № 65-

НС от 27 май 2024 г., с което е заличена регистрацията на             Д.        

М.                 П. под № 4 в кандидатската листа на коалиция от 

партии НИЕ ГРАЖДАНИТЕ.  

Въз основа на това писмо са подготвени и изпратени три 

писма: едното до областния управител на Област Търговище; 

второто до изпълнителния директор на „Сиела Норма“ АД; и 

https://www.google.com/url?sa=t&source=web&rct=j&opi=89978449&url=https://cik.is-bg.net/&ved=2ahUKEwil47LfgLGGAxXGBdsEHeNBAtQQFnoECA4QAQ&usg=AOvVaw0ujXnsTS3fyiSuSrT2ub0I
https://www.google.com/url?sa=t&source=web&rct=j&opi=89978449&url=https://cik.is-bg.net/&ved=2ahUKEwil47LfgLGGAxXGBdsEHeNBAtQQFnoECA4QAQ&usg=AOvVaw0ujXnsTS3fyiSuSrT2ub0I
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третото до изпълнителния директор на „Информационно 

обслужване“ АД да бъде отразено заличаването на регистрацията на 

този кандидат съответно в системата, която се поддържа от 

„Информационно обслужване“ АД, във файла, който изпратихме на 

„Сиела Норма“ АД за въвеждането на кандидатските листи в 

машините и на областния управител, за да може, ако не са 

отпечатани все още данните за кандидатските листи за поставяне 

пред и в изборното помещение, да бъде заличено името на този 

кандидат. В случая обаче това писмо традиционно го изпращаме с 

копие и до районните избирателни комисии, за да могат, ако 

кандидатските листи са отпечатани вече, те да дадат указания в 

предизборния ден секционните избирателни комисии какви действия 

да предприемат.  

Предлагам ви освен последващо одобрение на трите 

изпратени писма, писмото до областния управител на Област 

Търговище да бъде изпратено и до РИК за предприемане на 

действията описани в писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в точка трета: „Доклади по 

административни преписки“. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря ви. Колеги, имам доста 

преписки без входящи номера. Вх. № ЕП/НС-21-576/1 и последващ с 

наклонена черта също едно, са набор от документи, които са 

свързани със сключването на договора с „Информационно 

обслужване“ АД. Те ще бъдат добавени към папката с всички 

останали документи, свързани с този договор, който вече сме 

сключили. 
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С вх. № ЦИК-160 от 24 май 2024 г. е постъпила молба, 

разбира се, от Световната организация да попълним една анкетна 

карта. Докладвам я за сведение. Тя е в моята папка от 25 май 2024 г. 

и се отнася до това как работи организацията – по-точно нейният уеб 

сайт. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-710 е молбата на господин Личковак 

да присъства днес на презентацията. Удовлетворили сме я. 

С вх. № ЦИК-ЕП/НС-16-140 от 24 май 2024 г., в папката ми 

от 25 май 2024 г., ни е препратен въпросник, свързан с електронното 

гласуване. Докладвам го за запознаване. Когато остане време ще 

подготвим отговор. 

С вх. № ЕП-16-102/9 от 27 май 2024 г. също е постъпило 

писмо – веднъж постъпило от Европейската мрежа за изборно 

сътрудничество (ЕМИС), а сега е постъпило от МВнР, тъй като те 

имат два адресата. Немският участник в Европейската мрежа за 

изборно сътрудничество се интересува какви процедури – има 

превод на въпросника, можете да го погледнете в папката от 27 май 

2024 г. В разпространения от Германия въпросник във връзка с 

прилаганите в държавите членки изборни процедури има указания 

как евентуално да се отговори и да се включи в онлайн хибриден 

формат и дискусия по въпроса.  

С вх. № 03-34/15 е постъпило искането за срещата, която 

проведохме в 14,00 ч. 

С писмо вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-34/14 е поискан достъп,  

скойто да се осигури присъствието на срещата. Това са моите 

доклади. 

Има още един – всъщност помолил съм господин Ц. да 

подготви чернова на един въпросник, който е разпространен от 

ЕМИС, и когато той е готов ще го докладвам, включително с моите 

редакции. Благодаря. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка трета. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо вх. № ЦИК-ЕПНС-

06-438/1 от 27 май 2024 г. сме получили копие от заповедта на кмета 

на Столична община за промяна в адреса на две секции в район 

„Кремиковци“ на територията на Столична община. 

Предлагам ви да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, както и до „Сиела Норма“ АД, тъй като се оказа, че 

секциите са определени за машинно гласуване и да ги уведомим за 

промяната в тези секции – 24-та и 25-та, в село Яна, Район 

„Кремиковци“.  

Тази промяна да бъде отразена и на страницата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо, което 

сме получили от Главна дирекция „Национална полиция“ с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-04-779 от 28 май 2024 г. във връзка с предходно тяхно 

писмо, с което ни уведомиха за предприети действия във връзка с 

организацията на изборния процес и осигуряването на охраната на 

целия този процес, както и за предприети действия във връзка с 

осигуряване на киберсигурността, включително разпореждането за 

срещи с представители на областните администрации, на районните 

избирателни комисии. Вчера изпратихме писмо до Главна дирекция 

„Национална полиция“ с искане в резултат от тези срещи да бъдем 

уведомявани за утвърдените графици за предаване на изборните 

книжа и материали от районните избирателни комисии на 

Централната избирателна комисия. В тази връзка ни информират за 

лицата, с които може да бъде осъществяван контакт в оперативен 
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порядък по въпроси, които касаят организацията на изборите от 

компетентността на Централната избирателна комисия. Писмото е за 

сведение. 

Колеги, във връзка с организацията на изборите, както и 

приемането на изборните книжа и материали от районните 

избирателни комисии, предлагам да изпратим писмо до кмета на 

Столична община с копие до министъра на вътрешните работи, до 

директора на Главна дирекция „Национална полиция“, както и до 

директора на Столична дирекция на МВР, с искане за организация 

на движението, включително ограничаване в определен период и 

осигуряване на възможност за паркиране, в периметъра на сградата, 

в която се помещава Централната избирателна комисия, за да може 

да се организира процесът безпроблемно по приемането на 

районните избирателни комисии. Проектът на писмо е във 

вътрешната мрежа.  

Предлагам да изпратим и писмото до директора на Болница 

„Лозенец“ за осигуряване на медицински екип от този период от 

време при приемането на документите от районните избирателни 

комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-10-760/27 май 2024 г. Колегите от 23-РИК ни 

уведомяват за проблеми с изплащането на възнагражденията на 

членове на комисията, както и на специалистите, които подпомагат 

дейността на РИК.  

Предлагам ви писмото да бъде изпратено по компетентност 

на главния секретар на Министерския съвет с искане за 
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предприемане на незабавни действия да бъдат изплатени 

възнагражденията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, постъпила е фактура от А1 

ЕАД. С входящ номер от 24 май 2024 г. е представена докладна 

записка въз основа на извършена проверка по фактурата и по 

изпълнението на договора с А1 за периода от 21 април до 20 май 

2024 г. От докладна записка с вх. № ЦИК-25-85 от 27 май 2024 г. е 

видно, въз основа на извършената проверка, че е издаден контролен 

лист за извършен предварителен финансов контрол с мнение за 

законосъобразност относно извършването на разхода в размер на 

919,61 лв. 

В тази връзка предлагам да одобрим направеното 

предложение за изплащане на дължимата сума по фактурата със 

средства по бюджета на Централната избирателна комисия § 10-20 

„Външни услуги“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Определям госпожа Матева да води за малко заседанието. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Печатницата на БНБ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-748 от 27 май 2024 г. 
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Във връзка с указанията на Централната избирателна комисия – 

посочени са нашите писма относно опаковането на ролките със 

специализираната хартия за машинно гласуване, ни уведомяват за 

получена предварителна информация за забавяне на доставка по 

техен договор.  

Предлагам ви за по-подробно запознаване и след обсъждане 

на работна група ще го върна на доклад. 

С докладна записка с вх. № ЦИК-25-87 от 28 май 2024 г. е 

представена обобщена справка от постъпили оферти за закупуване 

на канцеларски материали и други офис консумативи въз основа на 

протоколно решение на Централната избирателна комисия, с което 

одобрихме изпращане на запитване до седем фирми, посочени в 

предходната докладна от 17 май 2024 г. Получени са три оферти. 

Предложенията по трите оферти са изложени в обобщен вид в 

таблица № 1 в приложение към докладната записка. Всички оферти 

са приложени към докладната записка. Видно от представените 

документи е, че най-добрата оферта е предложена от „РОНОС ООД 

– Офис маркет“ по отношение на стойността, срока на доставката и 

начина на плащане. В този смисъл е направено предложението в 

докладната записка за закупуване на канцеларските материали и 

другите офис консумативи от „РОНОС ООД – Офис маркет“. Към 

докладната е приложен контролен лист за извършен предварителен 

финансов контрол с мнение за законосъобразност. Налични средства 

по бюджета на Централната избирателна комисия има така, както е 

посочено от средствата, предвидени по план-сметката за 

предстоящите избори и следва да бъдат заплатени от наличните 

такива по § 10-15 на стойност 6182, 35 лв. без ДДС. 

Предлагам ви да одобрим направеното предложение. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, становища по доклада и по 

предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. 

№ ЦИК-25-86 от 27 май 2024 г. е представена цялата документация 

във връзка с постъпили оферти за закупуване на тонер касети. 

Отново, въз основа на предходна докладна и протоколно решение на 

Централната избирателна комисия от 17 май 2024 г., е одобрено 

изпращане на запитване до седем фирми, посочени в предходната 

докладна.  

В Централната избирателна комисия са постъпили четири 

оферти. От приложената справка с обобщената информация е видно, 

че някои от фирмите са направили предложение за единични цени 

по описанието на артикулите, по някои позиции са предложили 

съвместими модели, а по други са посочили, че нямат достатъчно 

количество.  

С оглед изложената информация, за която е необходимо 

малко по-дълго време за запознаване, ви предлагам за запознаване 

докладната записка с приложените документи във вътрешната 

мрежа в моя папка. След запознаване на колегите ще я върна на 

доклад. На този етап приключвам. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Следващ докладчик в залата 

е Елка Стоянова. Заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам преписка с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-17-90/4 от 27 май 2024 г. като уточнявам, че това е във 

връзка с наша предходно разгледана преписка, изпратена ни от ОИК 

– Гоце Делчев. Ако си спомняте, в Гоце Делчев имаше обжалвани 

резултати от местните избори за общински съветници и кметове. 

Административен съд – Благоевград, е постановил решение, с което 

отменя решението на ОИК – Гоце Делчев, за обявяване на 

резултатите. Решението е обжалвано пред Върховния 

административен съд, който потвърждава първоинстанционното 

решение и излага мотиви в тази посока. Това, което ви докладвам в 
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момента във връзка с тази преписка, е, че ОИК – Гоце Делчев, при 

последващите си действия при задължението си да приложи и 

изпълни решението на Върховния административен съд и на 

влязлото в сила решение на Административен съд – Благоевград, е 

постановила решение в хипотезата на отхвърляне, за което ни 

уведоми. Тогава Централната избирателна комисия изпрати 

указания на комисията в ОИК – Гоце Делчев, с изричното указание 

да проведат незабавно заседание, да приложат влезлите в сила 

съдебни решения, като съобразят мотивите на Върховния 

административен съд, и да се произнесат по този повод.  

Сега това, което е пристигнало при нас е становище на едно 

от лицата, които попадат в действието на диспозитива на въпросното 

Решение № 168. Уточнявам, че на практика утвърдителното решение 

представлява липса на разрешаване по същество на казуса. Тоест 

няма все още решение на ОИК – Гоце Делчев, а също така няма 

информация на сайта им по отношение на това дали ще има 

заседание и как смятат да продължат процедурата по-нататък. 

Докладвам ви го в момента за сведение и запознаване като поемам 

ангажимент да се свържа с ОИК – Гоце Делчев, и в следващо 

заседание да ви докладвам какво е развитието по казуса, тъй като 

става въпрос за обявяване на резултатите от изборите за общински 

съветници и подредба на листа с изброени общински съветници. 

Засега е само за сведение и запознаване. 

Останалите неща само ще изброя, тъй като вчера не ми 

остана време да ви ги докладвам. Това са преписки във връзка с 

попълването на съставите на секционните избирателни комисии 

извън страната – предложенията на партиите, коалициите и МВнР. 

Само за сведение: вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-653 до индекс 6, 

включително – това са предложенията на МВнР; вх. № ЦИК-ЕП/НС-

09-683 до индекс 20, включително, които са входящите номера на 

парламентарно представените партии и коалиции, които са 

изпращали своите предложения и корекции във връзка с 

попълването на съставите. Докладвам ги за сведение. 
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Имам едно запитване, което също е за сведение, тъй като 

госпожата, освен всичко друго, звънна и по телефона, така че получи 

отговор на въпроса си. Тя е член на секционна избирателна комисия 

извън страната, но в същото време е била предложена и включена в 

състава на секционна избирателна комисия в страната, в секция в 

Люлин. Беше насочена към съответната районна избирателна 

комисия, за да ги уведоми и чрез парламентарно представената 

партия, която я е предложила от своята квота, да бъде заменена в 

състава на секционната избирателна комисия в страната. Дамата 

заминава като представител на държавата в една от секционните 

комисии извън страната. Това е, което имам да докладвам. Нямам 

други доклади в тази точка засега. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Следващ докладчик е 

колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-25-83 от 27 май 2024 г. относно сключване на 

договор по обособена позиция № 3 от обществената поръчка с 

предмет: „Застраховане на движимо имущество на Централната 

избирателна комисия“. Тя е във връзка с предложеното изпращане 

на проект на договор, който е подготвен като приложение в 

допълнение към тази докладна записка. Качен е като приложение в 

документите проект на договор, който да бъде подписан, първо, от 

страна на определения за изпълнител застраховател ЗАД „ОЗК-

Застраховане“, след което да бъде върнат в Централната избирателна 

комисия за подписване от председателя и главния счетоводител, 

като съответно това да се случи с придружително писмо, чийто 

проект също е в преписката като приложени документи към 

докладната записка в моя папка. Моля да одобрим изпращането на 

проекта на договора за подписване от застрахователя, след което да 

бъде подписан от страна на Централната избирателна комисия. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, становища по 

предложението? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

Колеги, обявявам 10 минути почивка за проветряване. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Тринадесет членове сме в залата. Имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка трета: „Административни 

преписки“. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

преписка с вх. № ЦИК-16-153 от 21 май 2024 г., която е в едно с 

превод от 27 май 2024 г. Докладвам я за запознаване, тъй като има 

срок по преписката и с оглед натоварения период сега. Става въпрос 

за А-УЕБ. До 31 август 2024 г. е срокът, така че ще я върна на 

доклад в подходящ момент. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-1-15-52/16 от 27 май 2024 г. 

от изпълнителя във връзка с криптирания обмен. Има предложение 

във връзка с това, че е получен файл от контактната точка на Дания. 

Сочи се, че е успешно декриптиран. Става въпрос за лица, съобразно 

писмото, за които се посочва, че нямат дата на раждане и не могат да 

бъдат идентифицирани. Има предложение за решение да се изиска 

информация за датата на раждане.  

Предлагам да приемем това предложение и да уведомим 

изпълнителя с писмо, че приемаме предложението, в случай че бъде 

прието с протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила от 

МВнР, препратена ни по компетентност, грама със съответния 

изходящ номер, която е относно получено съгласие на германската 

страна за избирателна секция в град Хоф, федерална провинция 

Бавария. Уведомяват ни, че приемаща държава – в случая Федерална 

република Германия, дава своето съгласие за образуване на 

избирателна секция в град Хоф, съобразно посочен адрес в грамата. 

Това е получена информация с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-755 от 27 май 

2024 г.  

Тъй като досега аналогични доклади сме ги приемали за 

сведение. С наше решение ние обявихме място Хоф за място за 

гласуване извън страната и съответното за образуване на 

избирателна секция с Решение № 3320-ЕП/НС от 17 май 2024 г. под 

условие в случай, че приемащата държава даде своето съгласие по 

предложение на МВнР не по-късно от 27 май 2024 г.  

Предлагам със съобщение може би в раздел „Гласуване извън 

страната“ Централната избирателна комисия да уведоми 

българските избиратели, които евентуално ще упражнят своето 

право на глас извън страната в това място, че в Централната 

избирателна комисия е получена информация, че мястото, което е 

обявено под условие с наше Решение № 3320-ЕП/НС от 17 май 

2024 г. – град Хоф, приемащата държава е дала съгласие. Това е 

моето предложение. Не виждам друг начин. Може би говорителката 

да го обяви по подходящ начин при пресконференциите на 

Централната избирателна комисия. Това е предложението ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Възползвам се от възможността да 

направя предложение за изменение и допълнение на дневния ред във 

връзка с проект на решение за промяна в състава на ОИК и промяна 

в състава на РИК, които на по-късен етап ще внеса.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: И РИК, и ОИК? 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Да. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

изменение на точка втора, която е: „Проекти на решения относно 

промени в състави на ОИК“ да добавим и „районни избирателни 

комисии“.  

Има ли други предложения? 

Моля да гласуваме изменението на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Господин Томов, заповядайте в „Доклади по 

административни преписки“. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, предлагам да 

изпратим писма до „Информационно обслужване“ АД и до ДАНС, с 

които приложено да им изпратим реда за приемане на документите 

от Централната избирателна комисия извън страната във временния 

комуникационен пункт заедно с образци на разписки и забележки и 

списък на документите, които следва да бъдат изпратени в 

Централната избирателна комисия и процесна диаграма на 

„Информационно обслужване“ АД. Проектните номера на двете 
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предложения за писма са № 10266 за „Информационно обслужване“ 

АД и № 10275 за ДАНС. Те практически са с еднакво съдържание и 

затова предлагам да ги разгледаме анблок.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по проектите на двете писма?  

Към така посочените приложения да прибавим и списък на 

секциите според вида избор, който ще се гласува, с оглед проверката 

на необходимите документи, които трябва да бъдат получени във 

временния комуникационен пункт от секциите извън страната, както 

и да обърнем внимание, че при получаване на документите трябва да 

бъде извършвана проверка за наличието на всички необходими 

документи и файлове в случаите, когато се получават документи от 

секциите с машинно гласуване и да бъдат предавани на Централната 

избирателна комисия в пълен комплект. В цялост. Да не се разделят 

протоколите и другите съпътстващи документи за съответната 

избирателна секция. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване за двете писма до 

„Информационно обслужване“ АД и до ДАНС. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте в „Доклади по 

административни преписки“. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-781 от 28 май 2024 г. Това е писмо, 

което сме получили от кмета на Община Вършец, с което иска от 

Централната избирателна комисия да му бъде разрешено да отвори 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали, във връзка с наше писмо, което сме изпратили с № ЦИК-

ЕП/НС-06-581 от 17 май 2024 г., за унищожаване на останалите на 
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съхранение в общинската администрация ролки със специализирана 

хартия за машинно гласуване от изборите за народни представители. 

Колеги, предлагам ви да изпратим до кмета на Община 

Вършец писмо, с което да го информираме, че в писмото, което 

цитират, сме указали, че в случаите, когато ролките със 

специализирана хартия за машинно гласуване се съхраняват в 

запечатани помещения, определени за съхранение на изборни книжа, 

достъпът до тях се осъществява по реда на Решение № 1750 от 

10 март на Централната избирателна комисия със заповед на кмета 

без да е необходимо изрично разрешение от Централната 

избирателна комисия.  

Моля да погледнете текста на писмото и ако нямате 

възражения, да го гласуваме. Писмото е до кмета на Община 

Вършец. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ ЦИК-МИ-06-285 от 23 май 2024 г. Това е писмо, което сме 

получили от кмета на община Хитрино с искане да му бъде 

разрешено от Централната избирателна комисия отваряне на 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали от Местни избори 2023 г. във връзка с поставяне на 

чували с изборните документи от предстоящите нови избори за кмет 

на кметство в село Студеница на 23 юни 2024 г.  

Централната избирателна комисия ще приеме решение за 

отваряне на запечатаните помещения, в които се съхраняват изборни 

книжа и материали, за да бъдат прибрани книжата и материалите от 
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изборите, които ще бъдат проведени – нови и частични, на 23 юни 

2024 г. за всички общини, където има такива избори, така че 

докладвам това писмо в момента за сведение. 

Колеги, докладвам още едно писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-

780 от 28 май 2024 г. от            Н.              С., който е член на СИК – 

Велико Търново, с което ни съобщава, че в периода на обучението, 

ще се намира в София и ни пита има ли начин да посети някои от 

обученията в София вместо това във Велико Търново. 

Предлагам ви да изпратим писмото на       Н.                С. към 

трите районни избирателни комисии в София по компетентност, за 

да реагират и да го поканят на своите обучения, които предстоят, с 

копие до Н. С. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – 2 (Йорданка Ганчева, Севинч 

Солакова). 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам само за сведение с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-09-790 от 28 май 2024 г. във връзка с предстоящото 

решение за участие на представители на партии и коалиции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка трета. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад 

докладната с вх. № ЦИК-25-86 от 27 май 2024 г. по отношение на 

постъпилите оферти за тонер касети. След разглеждане на всички 

документи, приложени към докладната, предлагам да приемем 

предложението да се закупят тонер касети от „Адвансед Бизнес 

Системи“ ЕООД. Тяхното ценово предложение не е най-ниската 

цена, но пък, от друга страна, предложението е за доставка на 
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оригинални тонер касети за разлика от другите, които фигурират от 

тази таблица.  

Предлагам ви да приемем протоколно решение за одобряване 

на предложението доставката да бъде извършена от тази фирма. 

Както ви казах, има представен контролен лист. Стойността на 

доставката е 14 350 лв. без ДДС – средствата необходими по план-

сметката.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Печатницата на БНБ. Приложено изпращат график за предаване на 

отпечатаните хартиени бюлетини. В писмото изрично се сочи, че 

поради липса на наше становище относно непрозрачните пликове за 

ролките със специализирана хартия ще предоставят график след 

получаване на становището. Информират ни, че забавата в 

доставката на указаните от нас пликове може да доведе до 

необходимост от отделни доставки на цялото или част от 

поръчаното количество ролки със специализирана хартия отделно от 

хартиените бюлетини и в този случай заложеният срок за предаване 

в договора – 6 юни 2024 г., няма да може да бъде спазен. Приложен е 

график към писмото.  

Във връзка с това писмо ви предлагам с копие до всички 

адресати, до които същото е изпратено, да съгласуваме представения 

график.  

Отделно предлагам и връщам на доклад писмо с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-19-748 от 27 май 2024 г. – писмото, с което ни информираха, 

че по независещи причини доставчикът на непрозрачните пликове 
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уведомява Печатницата на БНБ, че ще се забави пратката и 

доставката с 2-3 дни. В тази връзка Печатницата ни информира, че 

доставката към настоящия момент по информация ще бъде 

извършена на 30 май 2024 г. вечерта. Това забавяне от 2-3 дни ще 

доведе до забавяне на изпълнението за опаковане на ролките със 

специализирана хартия за машинно гласуване. В отговор на това 

писмо предлагам да уведомим Печатницата, в случай че се забави 

доставката след 30 май 2024 г. да ни информират писмено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка трета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-НС-10-172 от 28 май 2024 г., което е изпратено на 

електронната поща на Централната избирателна комисия от 

електронната поща на РИК – Велико Търново, неподписано, и към 

него са изпратени два документа, които обсъдихме в работна група и 

ви предлагам текст на писмо, с което да дадем указания на РИК – 

Велико Търново, какво да предприеме по въпроса и се надявам – 

виждам, че днес имат заседание, незабавно да вземат решение и да 

изправят грешката, която са допуснали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов), 
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против – няма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо от 

секретаря на Община Павликени с вх. № ЦИК-ЕП/НС-06-794 от 

28 май 2024 г. Изпращат ни приложено заповед от кмета на Община 

Павликени за промяна на местонахождението на секционната 

избирателна комисия в село Стамболово поради настъпила 

невъзможност за използване на помещението. 

Предлагам ви да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД и до „Сиела Норма“ АД и да ги уведомим за тази 

промяна на адреса. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, само за сведение докладвам 

писмо от администрацията на Министерския съвет, с което ни 

информират за графика за транспортиране на изборните книжа и 

материали, изработени от Печатница „Демакс Ди Пи Ай“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря ви, госпожо 

Председател. Колеги, в моя папка вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-713 е 

озаглавен „гражданин“. Предлагам да прекратим писмото до ГРАО, 

тъй като се отнася до настоящ адрес, който в предходната година е 

бил сменен. Не е много ясно точно как е сменен. Във всеки случай 

препращаме преписката на ГРАО – това е писмото. Предлагам да го 

одобрим с протоколно решение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 1 

(Севинч Солакова). 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-09-751 от 27 май 2024 г. – сигнал от Политическа партия 

ВЪЗРАЖДАНЕ, за това, че на сайта „Епицентър“ е публикувана 

статия със съответното заглавие, в което се съдържа текст на чужд 

език и това представлява предизборна агитация в нарушение на 

чл. 181, ал. 2 от Изборния кодекс, а именно, че агитацията се 

провежда единствено и само на български език. В сигнала се иска да 

бъде извършена проверка и ако се установят нарушения, да се 

предприемат съответните действия.  

Колеги, към сигнала няма приложени никакви доказателства 

и затова си позволих да извърша служебна проверка в рамките на 

днешния ден – в 14,00 ч. след обяд извадих съответната статия, в 

която е видно, че няма никакъв текст на чужд език. Докладвам този 

сигнал за сведение. 

Докладвам ви и вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-789 от 28 май 2024 г.  

Това е писмо от областния управител на област Варна, с което ни 

уведомява за постъпили сигнали в областната администрация, за 

поставени агитационни материали, по които Централната 

избирателна комисия е приела решение в рамките на вчерашния ден 

– Решение № 3371-НС от 27 май 2024 г. В моя папка от днес ще 

видите проект на писмо до всички областни управители с копие до 

всички районни избирателни комисии, с което им даваме указания. 

Идеята на това писмо е да не продължават да постъпват подобни 

сигнали в Централната избирателна комисия, които са от 
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компетентността на областните управители, съответно на районните 

избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

По второто предложение, за което има подготвен проект с 

№ 10279 имате ли изказвания и други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Момент. Има грешка в системата. 

Отразява 13 вота – 10 на 3, а в същото време ние сме 13, само че не е 

отбелязан вот на Росица Матева, Ерхан Чаушев и Георги Баханов, а 

Ерхан Чаушев е в залата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля 

отново режим на гласуване по това предложение, тъй като системата 

не отчете всички гласувания. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), против – 3 (Елка 

Стоянова, Любомир Георгиев, Цветозар Томов). 

 

Преминаваме към точка пета: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря ви, госпожо 

Председател. Колеги, в папката „Медийни пакети“ предлагам да 

вземем решение за пет запитвания, които са № ЦИК-ЕП-18-145, 

№ ЦИК-ЕП-18-146, № ЦИК-ЕП-18-150 и две за национални избори 

за народни представители. Описани са като № 1,2,3,4,5 в папката за 

вписвания с днешна дата. За всички тези запитвания има налични 

средства, тоест отговорът на запитванията е „да“.  

Предлагам да одобрим тези пет запитвания с протоколно 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 
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вашите изказвания по това предложение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, от същата папка, но в 

подпапка „Договори“, са описани 15 договора, които може да 

погледнете. Повечето от тях са за европейски избори, тъй като малко 

по-късно започнаха да се подават такива договори.  

Предлагам да ги одобрим и мога след това да ви кажа малка 

статистика докъде сме стигнали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка четвърта: „Доклади по 

дела, жалби и сигнали“. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви отговор на 

касационна жалба, подадена от Е.         Б.             К. срещу Решение 

№ 5890 от 21 май 2024 г. Моля да се запознаете и да го гласуваме, за 

да бъде депозиран, тъй като срокът е кратък – тридневен. 

Междувременно, докато се запознавате, ви докладвам 

Разпореждане от 27 май 2024 г.  на Върховен административен съд, с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-07-772 от 28 май 2024 г. Разпореждането е на 

председателя на IV-то отделение. С него ни се изпраща копие от 

жалба, подадена във Върховния административен съд с вх. № 8273 

от 27 май 2024 г.  Жалбата е от               М.              Г.                    Д.-

П.           против Решение № 3363-ЕП/НС от 25 май 2024 г. на 

Централната избирателна комисия. Тъй като разпореждането е 



35 

постъпило всъщност с изпращане на жалбата в сутрешната част на 

деня, се надявам преписката да е окомплектована и да е внесена във 

Върховния административен съд. Нямам информация за това. 

Второто разпореждане, което ви докладвам е с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-07-782 от 28 май 2024 г. Разпореждането е № 8264 от 27 май 

2024 г. на председателя на IV-то отделение на Върховния 

административен съд. С него ни се изпраща копие от жалба под 

входящия номер на разпореждането, подадена от Илиян Борисов 

Лашков срещу действия на Централната избирателна комисия. В 

жалбата се твърди, че на 18 април 2024 г. е изпратена жалба до 

Централната избирателна комисия срещу незаконосъобразни 

действия на ОИК – Вълчедръм, но няма произнасяне на Централната 

избирателна комисия. В разпореждането на съда се изисква 

Централната избирателна комисия да комплектова и изпрати 

преписката незабавно във Върховния административен съд. 

Предоставено е копие на ръководителя на звено „Правна дейност“. 

Нямам информация дали е окомплектована преписката и дали е 

изпратена в съда. 

Ако сте се запознали с отговора на касационната жалба, 

предлагам да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на отговор на касационната жалба на господин Колев имате ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, последно ви информирам, че по 

жалбата на              М.            Д. срещу Решение № 3363-ЕП/НС от 

25 май 2024 г. е образувано във Върховния административен съд 

дело № 5517. Заседанието за разглеждане на жалбата е насрочено за 
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утре – 29 май 2024 г., от 13,00 ч., в зала № 2. Предлагам, да не се 

представлява Централната избирателна комисия по делото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

 

Продължаваме с точка седма: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УСЛОВИЯТА И РЕДА 

ЗА УЧАСТИЕ НА ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА ПАРТИИ, КОАЛИЦИИ 

И ИНИЦИАТИВНИ КОМИТЕТИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да разгледаме проект с 

№ 5037 – решение относно условията и реда за участие на 

представители на партии, коалиции и инициативни комитети в 

изборите на 9 юни 2024 г.  

Предлагам след съответно запознаване с предложения текст 

да преминем към гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта за решение. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Към проекта има и приложение със 

съответните образци – списък по решението и съответно списъка за 

публикуване от страна на съответна избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – 1 (Севинч Солакова). 

Решението е № 3375-ЕПНС/28.05.2024 г. 

 

Преминаваме към точка осма: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

АНКЕТЬОРИ. 
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Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, към вх. № 1 от 21 май 2024 г. 

от Агенция „Галъп Интернешънъл болкан“, чрез пълномощника 

Цветана Паликарска, е постъпило искане за допълнителна 

регистрация на 10 анкетьори. Агенцията е регистрирана с Решене 

№ 3353-ЕП/НС от 23 май 2024 г. на Централната избирателна 

комисия като агенция, която ще извършва проучване „на изхода“ 

(exit-poll) в изборния ден. От извършената проверка на лицата, 

предложени за регистрация, се установява, че отговарят на 

изискванията на Изборния кодекс и на Решение № 3353-ЕП/НС от 

23 май 2024 г. на Централната избирателна комисия, поради което и 

на основание посочените в проекта на решение правни основания, 

предлагам на Централната избирателна комисия да приеме решение, 

с което регистрира като анкетьори предложени от агенцията, без 

упълномощени лица съгласно списъка, приложен към настоящото 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Решението е № 3376-ЕПНС/28.05.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Към вх. № 3 от 22 май 2024 г.  от 

Изследователски център „ТРЕНД“ ООД, чрез пълномощника 

Димитра Воева, е постъпило заявление за допълнителна регистрация 

на шест анкетьори. Агенцията е регистрирана с Решение № 3354-

ЕП/НС от 23 май 2024 г. на Централната избирателна комисия да 

извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден.  

От извършената проверка на шестте лица, предложени за 

регистрация като анкетьори, се установява, че отговарят на 
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изискванията на Изборния кодекс и Решение № 3335-ЕП/НС от 20 

май 2024 г., поради което предлагам да приемем решение, с което 

Централната избирателна комисия регистрира като анкетьори 

предложените от агенцията шест упълномощени лица съгласно 

списъка, приложен към настоящото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Решението е № 3377-ЕП/НС/28.05.2024 г. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам проект за 

решение с проектен № 5050-ЕП/НС. То е за регистрация на 

„МАРКЕТ ЛИНКС“ ООД като агенция, която ще извършва 

проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление с вх. № 4 от 27 май 2024 г. от 

„МАРКЕТ ЛИНКС“ ООД. Заявлението е подадено чрез 

пълномощника Мариана Накова Накова, за регистрация на 

агенцията. 

Към заявлението са приложени необходимите документи: 

удостоверение за актуално състояние от 27 май 2024 г.; пълномощно 

за пълномощника Мариана Накова Накова; методика за извършване 

на проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден в запечатан 

непрозрачен плик; списък на избирателните секции, в които 

агенцията възнамерява да работи; списъци, съдържащи имената, 

единния граждански номер на анкетьорски екип на 222-ма 

анкетьори, които са представени в този първоначален списък; 
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номерата на избирателните секции, извън които ще се осъществява 

анкетирането, като списъците са представени и на технически 

носител; кратка презентация на опита на дружеството в провеждане 

на този тип изследвания. 

От извършената проверка на лицата, предложени за 

регистрация като анкетьори, се установяват несъответствия за 4 лица 

от тези 222 лица. 

Допълнително е постъпило е заявление към вх. № 4 от 27 май 

2024 г., отново чрез пълномощника Мариана Накова Накова, за 

допълнителна регистрация на 4 анкетьори.  

От извършената проверка на лицата, предложени за 

регистрация като анкетьори, се установява, че отговарят на 

изискванията на Изборния кодекс и на Решение № 3335-ЕП/НС от 

20 май 2024 г. на ЦИК.  

Предвид изложеното и на основание на съответните законови 

основания предлагам да вземем решение, с което да регистрираме 

„МАРКЕТ ЛИНКС“ ООД като агенция, която ще извършва 

проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. и да регистрираме като анкетьори 

предложените 222 упълномощени лица съгласно списък, приложен 

към настоящото решение.  

На регистрираните анкетьори да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3378-ЕП/НС/28.05.2024 г. 

Имате ли друг доклад? Няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 
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комисия за 30 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Девет членове сме в залата – имаме кворум. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Моля да ме включите в проект на 

решение за международни наблюдатели, като оттеглям доклада си в 

точката за промени в състава на РИК и ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви да 

бъде точка девета: Проект на решение относно регистрация на 

наблюдатели. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване по дневния ред. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Госпожо Ганчева, заповядайте в точка девета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо от Министерството на външните работи с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

02-34-18/28.05.2024 г. Изпратено ни е искане за регистрация на 

наблюдатели в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители. 

Искането е от Ангел Банджов, директор на дирекция „Права 

на човека“, като е заявено искане за регистрация на наблюдатели за 

изборите на 9 юни от неправителствена организация European 
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Platform for Demoktatic Elections – EPDE.  

Приложен е списък с 19 лица с посочени имена, които са 

предложени в обективирано искане за регистрация като 

международни наблюдатели, предвид което и въз основа на 

законовите основания, както и наше Решение № 3083-ЕП/НС от 17 

април 2024 г. ви предлагам да регистрираме като международни 

наблюдатели в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни лицата, 

както ги виждате в проекта на решение, по списък – 19 броя, с 

посочени държави от Армения, Беларус, Украйна, Молдова, Грузия, 

Полша, Германия, Казахстан и Гиргистан. Имената са изписани и на 

латиница и са пренесени от искането, което ви докладвах. 

Предлагам да гласуваме този проект на решение. 

Колеги, ако прецените, защото току-що виждам, че искането, 

което ни е препратено, е от госпожа Илиана Елдърова, която ни 

сочи, че с цел оперативност, в неформален порядък е искането за 

регистрация на международни наблюдатели, ще получим и с писмо. 

Моля по ваша преценка дали сега да гласуваме проекта на 

решение, или да изчакаме писмото. 

Предлагам да се запознаете „във формален порядък“, тъй 

като го докладвах на микрофон и моля да не ми се разпределят 

писма в неформален порядък. 

Колеги, ще бъдат отстранени техническите грешки и 

предлагам, тъй като искането изхожда от Министерството на 

външните работи, да регистрираме наблюдателите, които са изявили 

желание, по съответния законов ред като международни 

наблюдатели съобразно приложения списък, обективиран в проекта 

на решение съобразно изпратеното искане, макар и да не е 

пристигнало писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 
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Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3379-ЕП/НС/28.05.2024 г. 

Колеги, преминаваме към точка шеста: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане с вх. № ЦИК-МИ-27-7 от ОИК – Каварна, за изплащане на 

възнаграждения за дадени три броя дежурства на 31 януари, на 1 

април и на 11 април тази година. Дежурствата са дадени от 

председател и зам.-председател и две от дежурствата и секретар. 

Изисканата сума за изплащане на възнаграждение е 625,10 лв. 

Приложени са изискуемите съгласно Кодекса и наше 

решение документи в потвърждение на проведените дейности по 

тези дежурства.  

Изготвена е счетоводна справка за тези възнаграждения, 

както и е издаден контролен лист за извършен предварителен 

контрол с изразено мнение за законосъобразност на това задължение 

в размер на 625,10 лв. 

Предлагам да одобрим изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви с вх. № 

ЦИК-МИ-27-35/22.05.2024 г. искане за изплащане на 
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възнаграждения на ОИК – Вълчедръм, за проведено едно дежурство 

на 19 май и едно заседание, проведено на 2 май. Дежурството е 

дадено във връзка с постъпило писмо от ОД на МВР – Монтана, за 

предоставяне на заверени копия на документи. Заседанието е във 

връзка с организационни въпроси при постъпване на новоназначен 

председател на Общинската избирателна комисия. 

Приложени са изискуемите документи. Налични са 

контролен лист и счетоводна справка. Сумата е  размер на 844,55 лв. 

Предлагам ви да я изплатим за ОИК – Вълчедръм. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, преминаваме към трета точка: Доклади по 

административни преписки. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с Решение № 

3342-ЕП/НС/21.05.2024 г. на ЦИК за определяне на Печатницата на 

БНБ за Изпълнител на обществената поръчка за изработка и 

доставка на хартиени бюлетини, както и на ролки със 

специализирана хартия, са събрани всички необходими документи, 

включително двата проекта на договори, изпратени от Централната 

избирателна комисия, са подписани за Печатницата на БНБ и са 

върнати в Централната избирателна комисия за подпис, и с вх. № на 

докладната ЦИК-25-88 от днешна дата са представени на 

вниманието на ЦИК заедно с документите и контролни листове по 

двете обособени позиции, за които следва да се сключат договори. 

С Решение № 3342-ЕП/НС/21.05.2024 г. ЦИК, определяйки за 

Изпълнител Печатницата на БНБ, упълномощи председателя да 

подпише договорите. 
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С докладната записка сме уведомени за наличието на всички 

изискуеми по закон документи. Ще бъдат подписани договорите от 

председателя на Централната избирателна комисия, един екземпляр 

ще бъде изпратен на Печатница на БНБ от двата договора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте в точка трета. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпили са писма от 

ДАНС и МВР с вх. №№ ЕП/НС-02-688-3 и 02-688-4 от 28 май. Те са 

във връзка с извършена проверка на списък от лица за работа в 

склада на „Карго-партнер“. 

От ДАНС ни уведомяват за едно лице, а от МВР за две лица, 

за които имат информация, даваща основание за отрицателно 

становище. Докладвам ги за сведение и съобразяване при допускане 

на лицата в склада. 

Уважаеми колеги, във връзка с постъпили писма от 

изпълняващия длъжността главен секретар на Министерския съвет и 

главния секретар на МЕУ относно осъществяване на контрол върху 

дейностите в склада при инсталиране на машините, предлагам да им 

изпратим писмо, с което да им укажем следващите действия в тази 

връзка. Проектът на писмо е с проектен номер 10290. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЕП/НС-15-124-63. С него ни изпращат 

екраните от двата варианта на параметризация на СУЕМГ извън 

страната за одобрение. От екрана за членове на Европейски 

парламент е видно, че има грешка, като не е изписано името на 
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независимия кандидат, поради което предлагам да изпратим писмо 

на „Сиела Норма“ АД, с което да им укажем да коригират екрана в 

срок до утре, 10,00 ч. Проектът на писмо е в моя папка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ще ви докладвам писмо с вх. № НС-10-

177 от РИК – 23. С него ни изпращат Решение № 78-НС, с което са 

заличили регистрацията на кандидат за народен представител, 

предложен и регистриран в кандидатската листа на коалиция от 

партии ЦЕНТЪР. Това е Гергана Василева Кьосева с посочено ЕГН, 

която е била регистрирана под № 25 в листата. 

Колеги, предлагам ви да изпратим три писма до „Сиела 

Норма“ АД с копие от решението, за да бъде съобразено при 

въвеждане на информацията в електронните бюлетини, да заличат 

името на кандидатът и бутонът да не е активен; до областния 

управител на София-град, с копие до Районната избирателна 

комисия, ако не са отпечатани кандидатските листи, да заличат 

името на кандидата, а ако са отпечатани, Районната избирателна 

комисия да укаже на секционните избирателни комисии да зачертаят 

името на кандидата на таблата с кандидатските листи пред и в 

изборното помещение; и до „Информационно обслужване“ АД да 

бъде заличена регистрацията на кандидата в системата, която 

визуализира на интернет страницата на ЦИК и на РИК. 

Други предложения? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 
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Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-774-

1/28.05.2024 г. от „Информационно обслужване“ АД, с което ни 

уведомяват, че е извършена корекцията въз основа на наше писмо за 

заличаване регистрацията на кандидат от 28 РИК, така че го 

докладвам за сведение. 

И в точка: Доклади по дела, жалби и сигнали ви докладвам 

жалба с вх. № НС-09-176/28.04.2024 г., подадена от Николай Денков 

и коалиция „Продължаваме промяната – Демократична България“, 

срещу Решение № 33710НС/27.05.2024 г. на ЦИК. Тя е чрез ЦИК до 

Върховен административен съд. 

Ще възложа на звено „Правна дейност“ да комплектува 

преписката, като ви предлагам в писмото до Върховния 

административен съд с комплектуваната преписка да се изрази 

становище, че подадената жалба срещу решението е недопустима, 

тъй като това решение представлява началото на административно-

наказателна процедура и има характер на констативно такова по 

смисъла на Закона за административните нарушения и наказания, и 

като следствие трябва да се състави акт за установяване на 

административно нарушение въз основа на приетото от ЦИК 

решение и да се издаде наказателно постановление.  

Трайната практика на Върховния административен съд, която 

да бъде посочена в писмото, е, че тези решения не подлежат на 

самостоятелен контрол. В този смисъл да се изрази становището на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 
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Георгиева); против – 1 (Любомир Георгиев). 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за утре, 29 май 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря 

ви. 

(Закрито в 19,24 ч.) 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова 
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